
PROTOKOLL fört vid sanmanträde i Djurgårdens IF:s
styrelse måndagen den 28 mars 1949 på Stadion.
Närvarande: S. Larsson, K.E. Nordlund, B. Garpe, 

E. Extergren, Å. Dunér, K. Liliequist. 
Förhinder hade anmälts av G. Rinman.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet kl. 17.40.
§2.  Protokoll från styrelsens sammanträden den 11 och 21 mars upplästes 

och justerades.
§5.  Fortsättes diskussionen från sammanträdet den 21 mars om hur bättre kon

takt mellan huvudstyrelsen och sektionerna skulle åvägabringas och be
slöts, att Dunér och Rinman skulle utarbeta ett förslag till PM för sek
tionernas arbetsordning, vilket skulle ligga klart till styrelsens sam

manträde den 11 april.
§4 . Redogjorde ordf, för överenskommelsen mellan Stockholms stad och DIF 

i fråga om Hammarbybacken och framhöll att goda utsikter förelågo för att 
av tipsmedel få så stort anslag, att det i förening med vad DIF av egna 
medel kunde investera i bygget (150.000 kr. resp. 50.000 kr.) inte vore 

uteslutet att få till stånd en helt ny backanläggning. Ordf. åtog sig 
att söka kontakt med borgarrådet Berglund för att till nästa sammanträde 
kunna framlägga stadsfullmäktiges beslut i fråga om upplåtelsen av skid

backsområdet på DIF.
§ 5. Behandlades brottninggsektionens ansökan om ett anslag på kr. 250:- för 

deltagande i 1949 års landsdelsmästerskap i brottning fri stil i Sand
viken den 2-5 april och beslöts att ställa kr. 150:- till sektionens för
fogande för detta ändamål. Samtidigt skulle sektionen erinras om att 
liknande ans lagsäskanden i god tid skriftligt skulle tillställas styrelsen.

§ 6. Frågan om att inom DIF bilda en tennissektion fördes på tal av Nordlund, 
som framhöll att stort intresse fanns för saken. Närmast avsåg förslags
ställaren en sektion för motions tennis. Styrelsen uttalade sig för bil
dandet av en fristående tennissektion med mönster av bowlingsektionen. 
Nordlund erhöll i uppdrag att närmare utreda frågan.

§ 7. Diskuterades olika frågor med fotbollssektionen och beslöts att i fråga 
om engagerande av en ev. ny tränare i st. f. Pära Kaufeldt sedan dennes 
kontraktstid utgått göra det uttalandet, att styrelsen stödde fotbolls- 
sektionen i dess åsikt att ett skifte på tränareposten kunde vara 
motiverat. Fotbollssektionen fick fria händer att undersöka förutsätt

ningarna för en ny tränares anställande.
§ 8. Styrelsen rekommenderade fotbollssektionen att vid kommande Stadion— 



-2-

matcher vidtaga en del kontrollåtgärder vid vissa vändkors.
§ 9. Meddelade fotbollssektionen att en ferieresa planerades 
till Dalarna efter seriesäsongens slut för A-lagsspelare 
jämte reserver samt fruar och fästmör. Under förutsättning att 
seriesäsongen ändade med allsvensk promotion tillstyrkte 

styrelsen en dylik resa.
§ 10. Diskuterades med fotbollssektionen de önskemål på ytterligare 

en slutlig engångaersättning, vilka framställts av Sven Källén.
I avvaktan på försäkringsrådets beslut i ersättningsfrågan bord

lades ärendet.
§ 11. Upplästes och godkändes kontraktet med Stadion för tiden 1 juli 

1948 - 30 juni 1953.
§ 12. Redogjorde boxningssektionens ordf. S. Holmberg för möjlig

heterna att till DIF förvärva vissa landsortsboxare.
§ 13. Avslutade ordf, sammanträdet kl. 20.40.


